
Z Á P I S
z jednání oblastní konference Severomoravského svazu házené, konané ve čtvrtek 

dne 25. března 2010 v 16.00 hodin v Ostravě, Vítkovická 3083/1

Přítomní zástupci oddílů/klubů házené OSSH : (prez. listina uložena u sekretáře)
HC Ostrava Jaroslav Maciolek SOKOL Poruba p. Miroslav Bárta
DTJ Polanka p. Pavel Bochnia TJ SOKOL Ostrava p. Jaromír Dyba
SOKOL Hrabůvka p. Tomáš Bárt a HCB Karviná Ing. Jiří Čerkovský
TJ METEOR Orlová OMLUVENI TJ SOKOL Karviná OMLUVENI
TJ TŽ Třinec p. Balwar Vladislav TJ Baník Havířov NEOMLUVENI
SKP F.Místek p. Milan Fiala KH OREL Paskov p. Antonín Martiník
SOKOL Krmelín NEOMLUVENI KH Kopřivnice  p. Rudolf Jaroň
TJ Nový Jičín p. Petr Jaroň SOKOL Trnávka NEOMLUVENI
TJ SOKOL Klimkovice p. Ing. J. Hudeček TJ LOKO Suchdol p. Ing.Jiří Slováček
SK P.E.M.A. Opava OMLUVENI HC Zubří p. Petřek Jaromír
TJ Lesana Zubří OMLUVENI TJ Rožnov p/R.       p. Jan Babinec
KH „Z“ Vsetín p. Aleš Pospíšil TJ Veselá OMLUVENI
TJ Cement Hranice p. Miroslav Frank HC Hlučín p. Martin Schmack
SOKOL Ostrava-Zábřeh OMLUVENI HCB, s.r.o.Karviná p. Pavel Halada
TJ SOKOL Krnov p. Alois Balner

Účast členů exekutivy OSSH:
p. Simu Vangelis, Miroslav Bartoň, Jiří Štefek
současně delegáti za klub: p. Rudolf Jaroň, Pavel Bochnia, Jaromír Petřek
Omluven: p. Aleš Kořínek
sekretář házené: Jana Hloušová
Účast hostů:
za ČSH Praha: Ing. Jiří Konečný, p. Zdeněk Radosta
ostatní: Dušan Adámek, Ing. Fiedler František, David Kondělka

celkový počet oddílů/klubů OSSH 29
pozváno celkem delegátů s hlasem rozhodujícím 29
účast delegátů s hlasem rozhodujícím 20
Účast:                                                                                                    68,96   %  
účast s hlasem poradním (členové exekutivy)                    3   

Program jednání:
1. Zahájení jednání
2. Schválení programu jednání
3. Schválení jednacího řádu
4. Ustavení mandátové komise
5. Ustavení návrhové komise
6. Prezentace firmy ESA Interplan s.r.o. Pardubice, výroba, montáž,servis nafukovací haly
7. Zpráva o činnosti exekutivy OSSH za období od  31.3.2009 do 25. 3. 2010
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8. Zpráva o výsledku hospodaření oblasti za rok 2009
9. Návrh rozpočtu oblasti na rok 2010

Přestávka
10. Zpráva mandátové komise
11. Všeobecná diskuze
12. Návrh na usnesení z obl. konference
13. Závěr jednání

Na  konferenci  bylo  podáno  občerstvení  všem  delegátům  a  hostům,  bylo  provedeno  pouze 
vyúčtování jízdného dle tarifu ČSAD nebo ČD.

ad 1) Zahájení jednání oblastní konference OSSH provedl p. Rudolf Jaroň. Přivítal všechny přítomné 
zástupce oddílů/klubů, členy stávající exekutivy OSSH a zástupce ČSH Ing. Jiřího Konečného a p. 
Zdeňka Radostu,  členy komisí pana Pavla Bochniu – KM, pana Vangelise Simu – člena KR, pana Ing. 
Jiřího Čerkovského a pana Petra Jaroně – člena a předsedu KRK a ostatní přítomné.

ad 2) Program jednání byl  upraven a doplněn o prezentaci  firmy ESA Interplan s.r.o.,  poté byl 
schválen.

ad 3) Jednací řád konference byl bez připomínek schválen. Na základě schváleného jednacího řádu, 
řídící konference předložil návrh pracovního předsednictva konference ve složení:
p. Rudolf Jaroň, Jiří Štefek,  Bochnia Pavel, Miroslav Bartoň, Vangelis Simu, Jaromír Petřek,  a za 
ČSH  Praha  p.  Ing.  Konečný  Jiří  a  Zdeněk  Radosta,  které  bylo  bez  připomínek  schváleno. 
Předsedajícím byl navržen p. Rudolf Jaroň.

ad 4) Bylo provedeno ustavení, volba a schválení mandátové komise:
Mandátová komise:
předseda p. Pavel Bochnia za  stávající exekutivu
členové Ing. Jiří Čerkovský HCB OKD Karviná

Ing. Jiří Hudeček TJ SOKOL Klimkovice

ad 5) Bylo provedeno ustavení, volba a schválení návrhové komise:
Návrhová komise:
předseda: p. Vangelis Simu za stávající exekutivu
členové p. Tomáš Bárta TJ SOKOL Hrabůvka

p. Ladislav Balwar TJ TŽ Třinec

ad 6) Prezentace firmy ESA Interplan s.r.o. Pardubice, výroba, montáž,servis nafukovací haly.

ad 7) Zhodnocení činnosti exekutivy OSSH za období od  31.3.2009 do 25. 3. 2010  a všech komisí, 
pracujících při exekutivě OSSH za toto období  přednesl předseda exekutivy p. Rudolf Jaroň. Zpráva 
byla doplněna jednotlivými zprávami předsedů komisí STK, KM+rozvojové, TMK a KR a byla všemi 
přítomnými schválena. Zpráva je součástí zápisu, uloženého u sekretáře.

ad  8)  Zprávu  o  hospodaření  OSSH  za  rok  2009  přednesla  p.  Jana  Hloušová.  Vyjádřila  se 
k jednotlivým položkám hospodaření, zpráva byla všemi přítomnými schválena.
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ad 9) Návrh rozpočtu oblasti na rok 2010 přednesla p. Jana Hloušová. Po projednání byl rozpočet 
oblasti na rok 2010 všemi přítomnými schválen.

P ř e s t á v k a

ad 10) Zprávu mandátové komise přednesl její mluvčí pan Pavel Bochnia. Účast delegátů s hlasem 
rozhodujícím – pozváno 29 zástupců oddílů/klubů, účast 20 delegátů s hlasem rozhodujícím, t.j. 
68,96 % účast. S hlasem poradním pozváni 3 delegáti, přítomni 3.

ad 11)  Všeobecná diskuze

p. Aleš Pospíšil, KH „Z“ Vsetín
-  připomínka  k nevyhovujícímu  rozlosování  minižáků,  změna  k horšímu,  dojíždějí  pouze  do 
vzdálených míst,
- rozlosování st. a ml. žáků není dobré, v jednom termínu st. žáci hrají doma, ml. žáci hrají venku,
- upozornil na odeslaný e-mail předsedovi exekutivy ve věci turnajů mini, nebylo mu odpovězeno. 
K tomuto se přímo vyjádřil p. Jaroň R.
p. Pavel Bochnia – za exekutivu OSSH
-  odpověděl  k připomínce  rozlosování  minižáků,  vysvětlil  systém,  který  zpracoval  p.  Zuzánek, 
dochází k občasným chybám, ale není záměrem poškozovat žádný oddíl. Budou se hledat možnosti 
k vylepšení soutěže, především, aby se na této soutěži podílelo více lidí, ne jen jeden.
- odpověděl k připomínce rozlosování st. a ml. žáků, před zpracováním rozpisu pro soutěžní roč. 
2009/2010 byly oddíly vyzvány k setkání  ke koordinaci  soutěží  (aktiv klubů),  to se však setkalo 
s nezájmem.
p. Milan Fiala, SKP Frýdek-Místek
- doplnil údaje k soutěžím st. a ml. žactva.
p. Jiří Štefek – za exekutivu OSSH
- vysvětlil nastavený systém soutěží jak minižáků, tak st. a ml. žactva.
p. Tomáš Bárta, TJ SOKOL Hrabůvka
- soutěže minižactva,  p. Zuzánek byl dostatečně včas informován již na podzim, že soutěž není 
v pořádku, nic se však nezměnilo, hrajeme soutěž s nechutí!
p. Miroslav Bárta, TJ SOKOL Poruba
- rovněž z naší strany bylo upozorňováno na chyby v soutěži mini, k žádné nápravě nedošlo.
p. Jiří Štefek – za exekutivu OSSH
- v měsíci květnu bude zpracován model soutěží, pošle se k připomínkování oddílům.
p. Pavel Bochnia – za exekutivu OSSH
- upozornil na to, že dle přechozích poznatků připomínky zašlou třeba jen 2 oddíly, což je velmi 
málo,  ze  strany  oddílů  musí  být  větší  iniciativa  k řešení  problematiky.  Připomínky  mají  být 
uplatněny před soutěžemi, ne v průběhu soutěží. Je třeba se z tohoto poučit pro příští ročník.
p. Rudolf Jaroň, předseda exekutivy
- znovu se vrátil k soutěžím mini, soutěž se vyvíjela a mohlo docházet k chybám. Ze strany oddílů je 
tlak na hráče k výkonům.
- kritika do řad zástupců oddílů, nečtou zápisy z konference, zprávy a další. Nejsou informováni 
členové oddílů/klubů. Dochází pak ke zbytečné kritice současného systému soutěží.
p. Miroslav Bárta, TJ SOKOL Poruba
- ještě pokračoval v diskuzi kolem soutěží mini.
p. Pavel Halada, HCB s.r.o. Karviná
- doporučuje svolat schůzku s oddíly/kluby na květen 2010, pozvat na schůzku i trenéry mini.
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p. Jiří Štefek, p. Pavel Bochnia – za exekutivu OSSH
- schůzka by se mohla uskutečnit ve II. polovině května 2010, budou rozeslány modely soutěží, pro 
sestavení modelů soutěží však oddíly musí zaslat počty přihlášených družstev.
p. Petr Jaroň, TJ Nový Jičín
- doporučuje ocenit čin roku, trenérka st. žáků z TJ Rožnov pod Radhoštěm „Za záchranu lidského 
života“,
- připomínka k rozhodnutím disciplinární komise na podzim 2009, seznam chybných rozhodnutí byl 
na místě samém předán p. Štefkovi k prověření,
- kritika ke změně hodnocení rozhodčích.
p. Vangelis Simu – za exekutivu OSSH
-  kritika  ke  změně  hodnocení  rozhodčích  byla  řešena  na  nejbližším  možném  jednání  komise 
rozhodčích  OSSH,  což  bylo  v únoru  2010,  výsledek  rozhodnutí  byl  odeslán  e-mailem,  ne  na 
hlavičkovém papíru OSSH, což bylo předmětem kritiky TJ Nový Jičín.
p. Petr Jaroň, TJ Nový Jičín
-  pokračoval  v diskuzi  na  toto  téma,  vznesl  dotaz,  kdy  se  konalo  školení  nových  rozhodčích, 
odpověděl  p.  Vangelis  Simu.  Vzhledem  ke  stavu   vyvíjející  se  diskuze,  byla  tato  ukončena 
předsedou exekutivy p. Jaroněm Rudolfem.
p. Martin Schmack, HC Hlučín
- připomínka ke stavu webové stránky našeho obl. svazu,
- připomínka k soutěžím mini, podle něj na tuto soutěž p. Zuzánek sám nestačí, nutno řešit.
p. David Kondělka – administrátor OSSH
-  podal  vysvětlení  k připomínce  k webové  stránce,  i  přes  veškerou  snahu  nelze  z technických 
důvodů mít vše v pořádku (soutěže žaček – nelze oddílovým redaktorem vyplnit údaje do Handball 
Netu,  je  nutno zápisy po čtvrtečním jednání  STK naskenovat,  aby mohl  oblastní  redaktor  toto 
vyplnit, z toho titulu nejsou správně vypočteny tabulky. K chybám dochází i u soutěží ND, NE žáků.)
Turnaje se velmi špatně zpracovávají.
Tuto diskuzi doplnil odvolaný administrátor p. Jaroň Petr, změny lze udělat.
Doplnil p. Kondělka, že na jeho žádost o vysvětlení a radu p. Jaroň Petr nijak nereflektoval.
p. Zdeněk Radosta – za exekutivu ČSH
-  vysvětlil  systém zpracování  údajů v Handball  Netu, tento systém neumí tabulky z jednotlivých 
turnajů, proto dochází k popisovaným chybám,
- webové stránky, žádá oddíly/kluby o zasílání více informací, tzv. se mají oddíly „chlubit“ svými 
výsledky,
-  hovořil  o  projektu  vzdělávání  funkcionářů,  kteří  nejsou  profesionály.  Bohužel,  i  přes  kladné 
hodnocení byl projekt ve 2. kole projednávání na MŠaS vyřazen.
- vyhodnotil naši oblast, jako oblast, která hraje v ČSH prim.
p. Petr Jaroň, TJ Nový Jičín
- navrhuje zrušit kolonku „rozhodčí“ u mistrovských soutěží v systému Handball Net, pokud tam 
není nutná,
-  hovořil  o  svém  odvolání  z funkce  obl.  redaktora,  dotaz,  zda  toto  odvolání  může  uskutečnit 
exekutiva OSSH.
Odpověděl  předseda  exekutivy  p.  Jaroň  Rudolf,  exekutiva  rozhodla  o  odvolání  oblastního 
redaktora, má na to plné právo.
p. Tomáš Bárta, TJ SOKOL Hrabůvka
- hovořil ke komisím ČSH, házená funguje dobře,
- navrhuje pouze 2 sportovní centra, ne tři, dvě jsou zcela dostačující,
- hovořil k SCM,
- soutěže by měly být záživnější, nic se nemění,
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- udělování výjimek v oblastech zakazáno, zákaz udělování výjimek se však nedodržuje na úrovni 
ČSH,
- je proti zrušení hostování,
-  podílet  se  na  úhradě  ze  strany  oddílů/klubů  na  provozování  webových  stránek  či  systému 
Handball Netu, je zásadně proti,
- doporučuje výběrové řízení na trenéry reprezentace,
- dotaz, proč je p. Bína na disciplinární komisi?
-  kritika České cesty,  kdy kamarádičkování  dopomáhá některým se  dostat  k postům trenérů u 
reprezentace.  Kritika repre komise p. Bártka,  že rovněž podporuje stejný trend jako je v České 
cestě.
Ing. Jiří Konečný – za exekutivu ČSH
- především omluvil Ing. Chvalného z jednání naší konference, velmi si toho váží, že se on může 
zúčastnit tohoto jednání,
-  odpověděl  p.  Tomáši  Bártovi   na  jeho diskuzní  vystoupení,  týkající  se  ČSH.  Hovořil  k možné 
úpravě systému soutěží. Bylo konstatováno, že opět soutěžní úsek zaspal a řeší úpravu soutěží bez 
hlasu těch, kteří je hrají.
p. Antonín Martiník, KH OREL Paskov
- doporučil ukončit pokračující diskuzi problematiky ČSH, zde řešit pouze oblastní problémy, ne 
ČSH (Olomouc, Plzeň).
Odpověděl předseda exekutivy p. Jaroň Rudolf.
p. Miroslav Bárta, TJ SOKOL Poruba
- dotaz, jaké jsou závěry HIL ženské složky,
- omluvil Ing. Adámka z jednání oblastní konference,
- dotaz, proč jsou delegováni na mistr. utkání st. žaček 2 rozhodčí, v oddílech schází finance.
Odpověděl  p.  Vangelis  Simu,  z oddílu  musí  být  písemný  požadavek  na  řešení,  nikdo  z oddílů 
takovýto požadavek nevznesl, bylo již řešeno na minulé konferenci a výsledek je takový, jaký je.
p. Ing. Jiří Konečný – za exekutivu ČSH
- HIL ženské složky, výsledek schůzky ještě nezná.
p. Pavel Halada, HCB s.r.o. Karviná
- podal vysvětlení k SCM a k případným změnám soutěží mužů.
p. Ing. Jiří Čerkovský, HCB OKD Karviná
- podal vysvětlení k dotazu p. Tomáše Bárty ohledně výběru trenérů repre.
p. Pavel Bochnia – za exekutivu OSSH
- dotaz na zástupce ČSH Praha, zda se připravují změny v soutěžích roč. 2011/2012
Odpověděl  p.  Zdeněk  Radosta,  dostal  informaci  od  p.  Svobody,  zjišťují  situaci  a  připravuje  se 
koncept soutěží roč. 2011/2012.
K tomuto dodal p. Rudolf Jaroň, že by se měly vyjádřit oddíly/kluby, které hrají dorosteneckou ligu.
Doplnil p. Bochnia, změny by měly být již zakomponovány do soutěžního roč. 2010/2011.
K této problematice se vyjádřil Ing. Jiří Konečný, vše je ve stadiu přípravy.
p. Jiří Štefek – za exekutivu OSSH
- věkové kategorie (dívčí + ženská), je pro udělení výjimky o dvě kategorie!
p. Ing. Jiří Konečný – za exekutivu ČSH
- do zpracování systému Handball Net nelze „nacpat“ údaje, jak tedy řešit?
Do diskuze k tomuto tématu se pak zapojili p. Rudolf Jaroň a p. Jiří Štefek.
p. Vangelis Simu – za exekutivu OSSH
-  v materiálech  pro  dnešní  jednání  byl  požadavek  na  oddíly  o  návrh  na  doplnění  disciplinární 
subkomise,  z řad  oddílů/klubů  nebyl  zaslán  žádný  návrh.   Disciplinární  subkomise  bude  tedy 
pracovat ve složení předseda - Ing. Fiedler a Ing. Petruška člen za KR.
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p. Tomáš Bárta, TJ SOKOL Hrabůvka
- požaduje dát do usnesení, že je naše oblast proti zrušení hostování.

Tímto byla diskuze ukončena.

ad  12)  Mluvčím návrhové  komise  panem Simu Vangelisem  byl  předložen  oblastní  konferenci 
návrh  na  usnesení.  Po  navržených  doplněních  bylo  usnesení  schváleno  všemi  přítomnými. 
Usnesení je pevnou součástí tohoto zápisu.

ad 13) Na závěr jednání oblastní  konference poděkoval  předseda exekutivy OSSH Ostrava pan 
Rudolf Jaroň za aktivní přístup všech zúčastněných, jak delegátů, členů exekutivy a hostů k tomuto 
jednání a popřál všem hodně zdaru v jejich činnosti. 
I přes nižší účast zástupců oddílů vyslovil spokojenost s touto konferencí a ukončil její jednání.

Zapsala:
sekretář a hospodář házené
Jana Hloušová

předseda exekutivy OSSH Ostrava
Rudolf   J a r o ň, v.r.

Příloha:
usnesení z oblastní konference
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Usnesení
z jednání konference Oblastního severomoravského svazu házené, 

konaného dne 25. března 2010 v Ostravě, Vítkovická 3083/1.

A. Bere na vědomí:

1. Volbu pracovního předsednictva ve složení: předsedající konference p. Rudolf Jaroň, dále 
pak p. Jiří Štefek, p. Pavel Bochnia, p. Vangelis Simu, p. Jaromír Petřek, p. Miroslav Bartoň, 
členové exekutivy ČSH ing. Jiří Konečný, p. Zdeněk Radosta;

2. Volbu mandátové komise ve složení: předseda p. Pavel Bochnia, p. ing. Jiří Čerkovský p. ing. 
Jiří Hudeček;

3. Volbu návrhové komise ve složení: předseda p. Vangelis Simu, p. Tomáš Bárta, p. Ladislav 
Balvar.

B. Schvaluje:

1. Zprávu  o  činnosti  OSSH  za  obrobí  2009-2010,  přednesenou  předsedou  exekutivy  p. 
Rudolfem Jaroněm a doplněnou o zprávy předsedů odborných komisí;

2. Zprávu o výsledku hospodaření OSSH za rok 2009, přednesenou p. Janou Hloušovou;
3. Rozpočet OSSH na rok 2010, přednesený p. Janou Hloušovou.
4. Hlasování  o předloženém návrhu o zrušení hostování. Hlasováním 13 pro,3proti,1 se zdržel 

hlasování,bylo rozhodnuto ve prospěch zachování Institutu hostování hráčů. 
      Žádáme Radu ČSH, aby při svém rozhodování přihlížela na výsledek tohoto  

hlasování,které vyjadřuje názor oddílů OSSH.

C. Ukládá:

1. Delegátům konference OSSH informovat v oddílech a klubech o závěrech konference OSSH;
T: ihned
Z: delegáti konference

2. Exekutivě OSSH projednat všechny diskusní příspěvky na svém zasedání po konferenci a 
informovat diskutující o výsledku;
T: 20. 4. 2010
Z: předseda exekutivy OSSH

3. Sportovně-technické  komisi  svolat  v termínu  do  20.  května  2010  společnou  schůzku 
pověřených zástupců oddílů, za účelem dohody k systému všech mládežnických soutěží na 
soutěžní ročník 2010 - 2011.
T: 10. 5. 2010
Z: STK

       

V Ostravě dne 25. 3. 2010

Návrh usnesení předložila návrhová komise.

Rudolf Jaroň, v.r.
předseda exekutivy OSSH

7


	Oblastní severomoravský svaz házené
	Vítkovická 3083/1, 702 00 Ostrava

	Z Á P I S
	HC Ostrava			Jaroslav Maciolek	SOKOL Poruba		p. Miroslav Bárta
	DTJ Polanka			p. Pavel Bochnia	TJ SOKOL Ostrava	p. Jaromír Dyba
	SKP F.Místek			p. Milan Fiala		KH OREL Paskov	p. Antonín Martiník
	TJ SOKOL Klimkovice		p. Ing. J. Hudeček	TJ LOKO Suchdol	p. Ing.Jiří Slováček
	TJ Lesana Zubří		OMLUVENI		TJ Rožnov p/R.       	p. Jan Babinec
	Účast:				          				  68,96   %




